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Zwracam siE z uprzejm4 pro6b4 w imieniu mieszkaric6w

Wloclawka o zbudowanie nowoczesnej spalami odpad6w komunalnych
w miejscu oddalonym od zabudowari mieszkalnych.

W obecnym czasie wytwarzanie odpad6w komunalnych jest bardzo

dule,te2 oplaly za wyw6z odpad6w s4 wysokie, dlatego tak wa'Zna jest

taka ekologiczna inwestycja, kt6ra spowoduj e zulylizowanie odpad6w
i pozyskanie potrzebnej energii.

Uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powalaniem
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